
Aan de raad van de Gemeente Zwolle

Zwolle, 10 januari 2022

Geachte leden van de gemeenteraad,

Op de valreep dienen wij nog een zienswijze in over het Ontwerpbestemmingsplan voor de 
uitbreiding van Winkelcentrum Stadshagen.

Niet omdat we kritische noten hebben bij dit bestemmingsplan, maar om te laten weten hoe blij we 
zijn met de plannen voor de uitbreiding van het winkelcentrum. We hebben hooggespannen 
verwachtingen en kijken uit naar het moment dat de eerste schop de grond in gaat.

Natuurlijk zien wij de grote hoeveelheid woningen die op een relatief klein stukje worden 
toegevoegd. Het uitzicht van omwonenden zal daardoor heel erg veranderen. Het is te begrijpen dat 
ze daar kritisch over zijn. Aan de andere kant is het mooi dat in een tijd waarin we praten over een 
wooncrisis, zoveel woningen worden toegevoegd aan de wijk Stadshagen. 

Wij denken dat het uitgebreide winkelcentrum goed is voor Stadshagen en de inwoners. Er is goed 
over nagedacht en de gekozen optie had ook onze voorkeur.

We willen ook onze waardering uitspreken voor het participatietraject. Als Wijkstichting zijn we vanaf 
het begin bij het proces betrokken als lid van de klankbordgroep en we hebben alle mogelijke input 
kunnen leveren die we wilden. Daarnaast hebben we ook gemerkt dat de input vanuit de 
klankbordgroep is meegenomen bij het verder uitwerken van de plannen.

We hebben er alle vertrouwen in dat dit participatieproces in aanloop naar de realisering van de 
plannen verder zal worden doorgezet en we maken daar graag deel van uit.

Daarom wensen wij u veel succes bij de afronding van de plannen.

Met vriendelijke groet,

Namens de Wijkstichting Stadshagen Totaal,

Simone Kiewiet – de Wit (secretaris) 

Peermos 23, 8043 MT Zwolle


